
Csökken a sporttámogatás, felébıl kell kijönni 

Szentes - Sportra is kevesebb jut ebben az évben Szentesen, a tavalyi összegnek 
csak a fele. A pályák felturbózására azonban jó lehetıség lenne a Mészöly Focisuli 
ajánlata. 

Összébb kell húzni a nadrágszíjat, így sportra és a 
létesítmények fejlesztésére is kevesebb jut idén 
Szentesen, derült ki a januári testületi ülésen 
megvitatott turisztikai akcióterv kiegészítésébıl. Bár 
a központi kérdésként számon tartott sportturizmus 
alapjaként tekintenek a sportcsarnokra, a Pusztai 
László Sporttelepre és a sportszállóra, az ezen 
létesítményekkel kapcsolatos terveket is 
szerényebbre kell venni. A Dr. Papp László Városi 
Sportcsarnokban 8 millió forintra lesz szükség a 
játéktér felújításához, 16 millióra pedig a 
szellızırendszer kialakításához.  
A pályázatoknál azonban az intézményt használó klubok is mőködjenek közre, 
javasolta Szirbik Imre polgármester.  
 
Míg tavaly közel 160 millió forintos tervezett 
mőködési hiány mellett 53 milliót szántak sportra, 
addig az elmúlt hetekben 250 milliós hiányról 
lehetett hallani. Alig egy éve módosították a 
szétosztható sporttámogatás arányait, ekkor 
csökkent az iskolai testmozgásra szánt keretösszeg 
10 százalékról 6-ra. A pénz 80 százalékát a 
versenysport, ezen belül 34 milliót a négy kiemelt 
sportág – az úszás, a tánc, a karate és a vízilabda – 
között osztották szét. A tavalyi és az idei számokat 
összehasonlítva 2012-ben a sportra jelentısen 
kevesebbet fordíthatnak Szentesen. Mintegy a felét, 
erısítette meg Móra József önkormányzati 
képviselı, a sportbizottság elnöke. A támogatás az 
elért eredményektıl és a tavalyi elszámolástól is 
függ, tette hozzá, pontos számokat azonban 
egyelıre nem tudott mondani.  
 
Megszavazták a strandfejlesztési koncepciót, így két év alatt 1,8 milliárdot 
ruháznának be. A fejlesztés elsı lépése tavasszal az 50 méteres medence és az 
öltözık rendbe hozása lesz, 6 és fél millióból.  
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Befektetnének a sportba 
 
A Mészöly Focisuli élénken 
érdeklıdik a város iránt, 
hangzott el a januári ülésen 
Szőcs Lajos alpolgármestertıl. 
Ha sikerül a klubokkal 
megegyezni, utánpótlás-nevelı 
bázist hoznának létre, és 
hozzávetıleg 300 milliós 
beruházást hajtanának végre a 
pályákon. 
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Értesülni szeretnék a napi friss helyi 
hírekrıl! E-mailemre levél érkezik, 
amelyben megerısítem a 
feliratkozást. 

 

 
 

 

Milyen a legutóbbi hírlevél?  

Hírlevél feliratkozás

név

e-mail cím

OK

1. oldal, összesen: 2Szeged - delmagyar.hu

NetSzemle archívumhttp://www.delmagyar.hu/_print.php?&block=_article&cid=2264406



Eltőnt soproni kamaszok: szerelmi 
bánat is lehet az ok

Diósdi maffiaper Gyırben - Reagálás a védıi kifogásokra

Jövı héten torkoskodhat: Íme, a soproni éttermek listája

Etetik és mentik a vadakat 
Vásárhelyen

Mikler Roland és a Pick: mindent megbeszéltünk

Bajnokok Ligája: az esélyesebbek nyertek az odavágón

hirdetés 

Siófoki hétvége 
38.900 Ft-ért 
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